



核心健康檢查計劃

由本院指定家庭醫學專科 / 普通科醫生主理

詳細病歷評估及身體檢查 ¹		✓
全面體格檢查		
初步評估、體質指數分析、視力檢查，由醫護人員主理		✓
影像診斷檢查		
胸部X光*		✓
心肺檢驗		
心電圖		✓
化驗室檢驗		
血液分析	全套血球計算	✓
糖尿病篩查	空腹血糖	✓
甲狀腺功能	促甲狀腺素	✓
腎功能	肌酸酐、尿素氮 (BUN)、腎小球濾過率、電解質 (鈉、鉀、氯、二氧化碳)	✓
糞便分析	寄生蟲及隱血	✓
尿液常規檢查		✓
套餐精選價 (港幣)		\$3,240

+ 加選服務

套餐精選價 (港幣)

☐	由肺部X光*升級至低劑量胸部電腦掃描		\$1,800	
☐	內視鏡 - 胃鏡檢查		\$9,680	
☐	內視鏡 - 腸鏡檢查		\$12,760	
☐	心臟健康組合	谷草轉氨酶 總肌酸激酶 心肌激酶 乳酸脫氫酶 高敏度心肌鈣蛋白 I 肌紅蛋白	靜態心電圖難測隱性心肌受損，本加選項目透過高敏度心肌鈣蛋白、心肌激酶及肌紅蛋白等血清指標，從血液檢驗數值早期評估心血管風險，為高血壓、高血脂及高危族群提供更精準的心臟保障。	\$2,144
☐	胃癌風險組合	胃蛋白酶原 I 胃蛋白酶原 II 胃蛋白酶原 I/II 比值 胃泌素 17 幽門螺旋桿菌 IgG 抗體	早期胃癌多無明顯症狀。本項目非侵入性結合胃蛋白酶原比值、胃泌素-17及幽門螺旋桿菌抗體檢測，精準評估胃黏膜健康及癌前病變風險，特別適合飲食不定時、常外食、有胃部不適或家族史的高危人士。	\$2,300
☐	肝功能健康組合	血脂分析 糖化血紅蛋白 甲胎蛋白檢測（肝癌腫瘤標誌物） 肝功能：總膽紅素、直接膽紅素、間接膽紅素、總蛋白質、谷草轉氨酶（SGOT/AST）、谷丙轉氨酶（SGPT/ALT）、鹼性磷酸酶、白蛋白、白蛋白/球蛋白比率、球蛋白、γ-谷氨酰轉肽酶（GGTP） 肝臟纖維化掃描	一般體檢對脂肪肝程度及肝纖維化之評估有其局限。本加選項目以血清生化檢驗合併非侵入性肝纖維化掃描（FibroScan），完整評估肝臟健康及代謝症候群風險，尤適合工作忙碌、飲食失調、體重過重或代謝異常者及早篩檢。	\$3,404



✦ 加選服務

套餐精選價(港幣)

☐ 肝炎篩檢組合	乙型肝炎抗體 乙型肝炎抗原 甲型肝炎抗體 肝功能：總膽紅素、直接膽紅素、 間接膽紅素、總蛋白質、谷草轉氨酶 (SGOT/AST)、谷丙轉氨酶 (SGPT/ALT) 、鹼性磷酸酶、白蛋白、白蛋白/球蛋白 比率、球蛋白、γ-谷氨酰轉肽酶 (GGTP)	甲型及乙型肝炎於多個地區相當普遍，且早期感染多無明顯症狀。本項目結合肝炎抗原抗體篩查及全套肝功能指標，全面評估肝臟發炎及受損狀況，釐清感染狀況，評估免疫力或疫苗接種需要。	\$1,832
☐ 婦女健康組合	子宮頸抹片檢查 人類乳頭瘤病毒基因測試 (HPV) 陰道拭子細菌培養測試 (GENI) 卵巢癌 - CA125 盆腔超聲波掃描 上腹腔(膽、肝、腎、胰和脾)超聲波掃描 DEXA 骨質密度檢查	專為女性設計的一站式健康方案，結合柏氏抹片及 HPV 雙重篩查、卵巢癌 CA125 標誌、盆腔超聲波與DEXA 骨質密度檢查，精準預防子宮肌瘤、卵巢囊腫、骨質疏鬆及常見婦科腫瘤，完善健康檢查項目。	\$6,990
☐ 乳房健康組合	乳房超聲波掃描 (雙側) 3D 乳房造影 (雙側) 乳癌 - CA15.3	乳癌位居本港女性癌症首位，早期微小鈣化或深層腫塊難以觸診察覺。本項目結合3D乳房造影、高解像度超聲波及乳癌CA15.3 標誌，減低組織重疊干擾，提升早期病變檢出率，特別適合亞洲女性不同乳腺密度。	\$4,684
☐ 骨骼健康組合	維他命 D DEXA 骨質密度檢查 鈣 磷 全段副甲狀腺素 骨吸收標誌物 骨形成標誌物 骨鈣素	骨質流失無聲無息，單靠血鈣難以反映實際狀況。本項目以 DEXA 骨質密度檢查，配合維他命D、全段副甲狀腺素 (PTH) 及骨代謝生物標誌物，全方位評估骨質疏鬆風險與骨骼代謝動態，特別適合停經後女性、長者或日照不足的人士。	\$8,754

備註

1. 醫生將以電話方式解釋報告及提出個人化建議。
2. 凡參加此計劃人士，可享內視鏡檢查套餐精選價，涵蓋大腸鏡或/及胃鏡檢查。
3. 凡參加此計劃人士，可免費獲贈由本院餐廳提供的輕盈早餐或午餐一份（可選擇堂食或外賣自取）。
4. 上述收費不包括藥物和治療費用。
5. 報告結果可透過電子郵件寄送，或由客人親身前往本院領取。如需寄送至海外地區，將收取額外費用。
6. 香港港安醫院—司徒拔道保留修訂收費表、單張內容及條款細則之權利。任何收費表之調整，將依照法定通知期提前公告；其餘相關修訂則恕不另行通知。建議閣下於使用本院服務前，先查閱本院網站最新資訊。

預約及查詢

☎ (852) 6467 8068

📞 (852) 3651 8789

✉ cohealth@hkah.org.hk



內視鏡套餐

SR-HA-EHAP-2026001

生效日期: 2026/8/14 (以最新版本為準)

202608修訂



Essential Health Assessment Plan

By HKAH-SR Designated Family Medicine Specialist / General Practitioner

Detailed Medical History and Physical Examination ¹		✓
General Health Assessment		
Initial Assessment, Body Mass Index (BMI) Measurement and Analysis, Visual Acuity Test by Nurse		✓
Diagnostic Imaging		
Chest X-Ray*		✓
Cardiopulmonary Examination		
Electrocardiogram (ECG)		✓
Laboratory Investigation		
Blood Analysis	Complete Blood Count	✓
Diabetic Screening	Fasting Blood Glucose	✓
Thyroid function	Thyroid Stimulating Hormone	✓
Renal Function	Creatinine, Urea Nitrogen (BUN), Filtration Rate (eGFR), Electrolytes (Sodium, Potassium, Chloride, CO2)	✓
Stool Analysis	Parasites and Occult Blood	✓
Urine Routine Examination		✓
Package Special Price (HK\$)		\$3,240

Add-on Service

Package Special Price(s) (HK\$)

☐	Upgrade from Chest X-Ray* to Low-Dose CT Thorax Screening		\$1,800
☐	Endoscopy - Gastroscopy Assessment		\$9,680
☐	Endoscopy - Colonoscopy Assessment		\$12,760
☐	Cardiac Health +	AST / SGOT Creatine Kinase Creatine Kinase-MB Lactate Dehydrogenase High-Sensitivity Troponin I Myoglobin Static ECG may miss subtle myocardial damage. This optional test uses high-sensitivity cardiac troponin, creatine kinase, and myoglobin markers to assess cardiovascular risk early, offering better protection for people with hypertension, hyperlipidemia, and other high-risk groups.	\$2,144
☐	Gastric Cancer Risk +	Pepsinogen I Pepsinogen II PGI/II ratio Gastrin 17 Helicobacter pylori IgG antibody Early gastric cancer often has no symptoms. This non-invasive test (pepsinogen ratio, gastrin-17, H. pylori antibody) helps assess stomach health and precancer risk, especially for high-risk individuals with irregular diet, gastric discomfort, or family history.	\$2,300
☐	Liver Health +	Lipid Profile HbA1c AFP (Liver Cancer Tumor Markers) Liver Function: Total Bilirubin, Direct Bilirubin, Indirect Bilirubin, Protein, SGOT, SGPT, Alkaline Phosphatase, Albumin, A/G Ratio, Globulin, Gamma-Glutamyl Transpeptidase Fibroscan Basic check-ups may miss fatty liver or fibrosis. This add-on combines liver tests, blood lipids, HbA1c, AFP, and FibroScan to detect liver and metabolic risks, helping busy or high-risk individuals manage health early.	\$3,404



+ Add-on Service

Package Special Price(s) (HK\$)

☐ Hepatitis Screening +	Hepatitis B Antibody	Hepatitis A and B are common, and early infection often has no symptoms. This test combines antigen–antibody screening with liver function tests to assess inflammation, clarify infection status, and check immunity or vaccination needs.	\$1,832
	Hepatitis B Antigen		
☐ Women Health +	Hepatitis A Antibody	A one-stop women's health package with pap smear & HPV screening, ovarian cancer marker – CA125, pelvis ultrasound, and DEXA bone density. It helps prevent fibroids, ovarian cysts, osteoporosis, and common gynecologic cancers, filling gaps in basic check-ups.	\$6,990
	Liver Function: Total Bilirubin, Direct Bilirubin, Indirect Bilirubin, Protein, SGOT, SGPT, Alkaline Phosphatase, Albumin, A/G Ratio, Globulin, Gamma-Glutamyl Transpeptidase		
☐ Breast Health +	Pap Smear	Breast cancer is the most common cancer in local women. Early micro-calcifications or deep lumps are hard to detect. This package offers 3D mammography, ultrasound, and breast cancer marker – CA15.3 to improve early detection, especially for Asian women with dense breasts.	\$4,684
	Human Papillomavirus (HPV) DNA Test		
☐ Bone Health +	High Vaginal Swab Culture Test (GENI)	Bone loss is silent and blood calcium alone cannot reflect the real condition. This package uses DEXA scan with vitamin D, PTH, and bone markers to assess osteoporosis risk and bone metabolism, ideal for post-menopausal women, seniors, or those with low sunlight exposure.	\$8,754
	Ovarian Cancer Marker – CA125		
☐ Breast Health +	Pelvis Ultrasound	Breast cancer is the most common cancer in local women. Early micro-calcifications or deep lumps are hard to detect. This package offers 3D mammography, ultrasound, and breast cancer marker – CA15.3 to improve early detection, especially for Asian women with dense breasts.	\$4,684
	Upper Abdominal (Gall Bladder, Liver, Kidney, Pancreas, Spleen) Ultrasound		
☐ Bone Health +	DEXA Bone Density Test	Bone loss is silent and blood calcium alone cannot reflect the real condition. This package uses DEXA scan with vitamin D, PTH, and bone markers to assess osteoporosis risk and bone metabolism, ideal for post-menopausal women, seniors, or those with low sunlight exposure.	\$8,754
	Breast Ultrasound (Bilateral)		
☐ Breast Health +	3D Mammogram (Bilateral)	Breast cancer is the most common cancer in local women. Early micro-calcifications or deep lumps are hard to detect. This package offers 3D mammography, ultrasound, and breast cancer marker – CA15.3 to improve early detection, especially for Asian women with dense breasts.	\$4,684
	Breast Cancer Marker – CA15.3		
☐ Bone Health +	Vitamin D	Bone loss is silent and blood calcium alone cannot reflect the real condition. This package uses DEXA scan with vitamin D, PTH, and bone markers to assess osteoporosis risk and bone metabolism, ideal for post-menopausal women, seniors, or those with low sunlight exposure.	\$8,754
	DEXA Bone Density Test		
☐ Bone Health +	Calcium	Bone loss is silent and blood calcium alone cannot reflect the real condition. This package uses DEXA scan with vitamin D, PTH, and bone markers to assess osteoporosis risk and bone metabolism, ideal for post-menopausal women, seniors, or those with low sunlight exposure.	\$8,754
	Phosphorus		
☐ Bone Health +	Intact Parathyroid Hormone	Bone loss is silent and blood calcium alone cannot reflect the real condition. This package uses DEXA scan with vitamin D, PTH, and bone markers to assess osteoporosis risk and bone metabolism, ideal for post-menopausal women, seniors, or those with low sunlight exposure.	\$8,754
	Bone Resorption Marker		
☐ Bone Health +	Bone Formation Marker	Bone loss is silent and blood calcium alone cannot reflect the real condition. This package uses DEXA scan with vitamin D, PTH, and bone markers to assess osteoporosis risk and bone metabolism, ideal for post-menopausal women, seniors, or those with low sunlight exposure.	\$8,754
	Osteocalcin		

Remarks

1. Doctor's report explanation and personalized recommendations will be conducted via phone call.
2. Participants in this scheme can enjoy package special prices for endoscopy packages, covering colonoscopy or/and gastroscopy.
3. Participants of this programme are entitled to a complimentary light breakfast or lunch from our hospital restaurant (available for dine-in or takeaway).
4. The above prices do not include medication or treatment charges.
5. Report results may be sent via email or collected in person at the hospital. For overseas delivery, additional charges will apply.
6. Hong Kong Adventist Hospital - Stubbs Road reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information on our website before using our services.

Appointment and Enquiries

☎ (852) 6467 8068

📞 (852) 3651 8789

✉ cohealth@hkah.org.hk



Endoscopy Packages

SR-HA-EHAP-2026001

Effective Date: 2026/8/14 (Subject to the latest version)

Edition 202608